

# KSK STYRELSEMÖTE 180111

**Närvarande:** Rikard Berglund, Anna Lindqvist, Sten Petersson, Lillemor Eriksson, Peter Lexander, Jenny Wall, Terese Bergström

- 1) Rikard berättar att avtalet med SIK gällande kanslisamarbetet nu är undertecknat och klart.
- 2) Lillemor och Rikard har träffat Kultur & Fritid vilket resulterade i fortsatt kommunstöd på 90 000 kr under 2018. Vill vi kan vi sedan även söka bidrag från kommunen för andra specifika kostnader.
- 3) Jenny jobbar på med att försöka få till ett samarbete med Stensättra på damsidan. Även förbundet är med i diskussionerna.
- 4) Wille Aflarenko från Storviks IF har kontaktat styrelsen om ett ev. samarbete på Pojk/Herr sidan.
- 5) Planerade in möten under 2018 enligt följande:  
**STYRELSEMÖTEN:** 180222 (*vad vill vi med föreningen? Budget*), 180412, 180517 (*6:e Juni + ev.sammandrag + Ovansjö Triathlon*), 180906, 181025 och 181129, Samtliga möten kl. 19.00 på Sporthallen.  
**LEDARTRÄFFAR:** 180212 (*Wille Aflarenko kommer, budget, ansvarsområden, inför årsmötet*), 180321 (*Fastställande av träningstider*), 180514 (*6:e Juni + ledarträffar under hösten måste bestämmas*). Alla möten kl. 19.00 på Sporthallen. ALLA lag ska vara representerade på dessa möten.
- 6) Rikard jobbar på ett "Årshjul" där alla möten och arrangemang ska läggas in så man lätt kan se vad som är på gång
- 7) ÅRSMÖTE bestäms till 180308 kl. 19.00 på Sporthallen (*Styrelsen samlas senast 18.30*). Någon från varje sektion (*Fotboll, Orientering, Skidor och Sporthallen*) skall berätta något om sektionerna. Måste försöka få en ansvarig för varje sektion.
- 8) HUR FÅR VI TAG I NYA LEDARE (lagledare, tränare, caféansvarig)?
  - Strukturera upp uppgifterna.
  - Sprida förfrågan via sociala medier
  - Öppna en Facebooksida till Kungsgårdens SK som vi kan ha rullande på våran hemsida. Lillemor kollar med Christer Setterholm om han kan titta på detta detta.
- 9) Mötet avslutades.

Vid protokollet: Lillemor Eriksson.